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Betreft: Schriftelijke vragen vertrek hoofdkantoor Sabic  

 
 

 
Geacht college,  
 
 
Vorige week werd duidelijk dat Sabic haar hoofdkantoor in Sittard definitief gaat sluiten. De 
woordvoerder van Sabic meldt dat de 400 medewerkers elders worden ondergebracht. De tactische 
en strategische medewerkers, zo'n 160 mensen, gaan mee naar Amsterdam. De overige 
medewerkers worden ondergebracht in de regionale kantoren. Een deel van het personeel gaat 
verhuizen naar een locatie op het Chemelot-terrein in Geleen. 
 
Het roept bij de PvdA de volgende vragen op: 
 

1. Wanneer en door wie bent u voor het eerst geïnformeerd over het mogelijke vertrek van 
het hoofdkantoor van Sabic uit Sittard? 

2. Wat vindt u ervan dat Sabic haar hoofdkantoor verhuist naar Amsterdam? 
3. Heeft u actie ondernomen om het hoofdkantoor van Sabic voor Limburg te behouden? Zo 

nee, waarom niet? Zo ja, welke acties heeft u ondernomen?  
4. Heeft u de samenwerking opgezocht met de gemeenten Sittard-Geleen, Stein en Beek om 

de voorgenomen verhuizing af te wenden? Zo nee, waarom niet? 
5. Wat was het resultaat van uw acties? 
6. Indien u nog geen actie ondernomen hebt. Bent u bereid om alsnog in gesprek te gaan met 

de directie van Sabic om het besluit tot de verhuizing naar Amsterdam te heroverwegen? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn?  

 
De OVV heeft in haar rapport “Chemie in samenwerking - Veiligheid op het industriecomplex 
Chemelot” de Provincie aanbevolen om een visie op veiligheid bij Chemelot op te stellen, waarbij 
ook expliciet aandacht is voor: “De criteria voor veiligheid die worden gehanteerd om te toetsen 
welke (niet-industriële) activiteiten worden toegestaan zowel op Chemelot (met name op de 
Chemelot Campus) als in de directe omgeving. Streef hierbij naar om de aanwezigheid van mensen 
zoveel mogelijk te beperken en maak de verdere ontwikkeling van Chemelot afhankelijk van de 
mate waarin aan de verhoogde veiligheidsambities inhoud wordt gegeven.” 
 

7. Op welke wijze is deze aanbeveling uitgewerkt in de Visie op Veiligheid bij Chemelot? 
8. Strookt het voornemen van Sabic om kantoorpersoneel naar de Chemelot campus te 

verhuizen met de aanbeveling van de OVV en de uitwerking van die aanbeveling naar 
provinciaal en gemeentelijk veiligheidsbeleid? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

9. Is het college het met ons eens dat dit onwenselijk is? Zo nee, waarom niet? 
10. Sabic heeft in 2005 een vestigingssubsidie gekregen van de Provincie en Gemeente Sittard-

Geleen. Kunt u toelichten wat het doel van die subsidie was? Onder welke voorwaarden 
deze subsidie is verstrekt? En waarom een groot winstgevend bedrijf als Sabic een 
dergelijke subsidie nodig had? 

 
 



 
11. Aan de vestigingssubsidie hing de voorwaarde dat het bedrijf 15 jaar in Limburg zou 

blijven. Die periode is volbracht en dus mag het bedrijf vertrekken. Zijn er nog andere 
bedrijven in Limburg die op dezelfde manier overtuigd zijn om zich in Limburg te vestigen? 
Zo ja, om welke bedrijven gaat het? De PvdA ontvangt graag een overzicht waarin per 
bedrijf is aangeven: 

• Wat de hoogte van de subsidie was; 
• Met welk doel de subsidie verstrekt is; 
• Onder welke voorwaarden die subsidie verstrekt is; 
• En of er bedrijven zijn, die net als Sabic, overwegen om uit Limburg te vertrekken 

 
 

Vertrouwende op beantwoording in de daarvoor gestelde termijn. 

 

Namens de PvdA fractie,  Namens de BBB-fractie,  

Aleida Berghorst   Duncan Zeedzen 

 

Namens de CDA-fractie,  namens de D66-fractie, 

Mirjam Depondt   Leon Vaessen 

 

Namens de SP-fractie, 

Jorge Wolters Gregório 


